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ملاحق الدراسة

قائمة

 الملخص



Abstract : 

Is a major actor of civil society in formulating and implementing decisions 

and control, where the civil society and several functions, whether reformist or 

social or service-or economic and political, all these functions are in one 

template institutions which the effectiveness of civil society, which would 

create a dynamic going on in the political field, which field open for 

participation and free flow of information and immediate response and create 

effective and efficient, and if these principles are achieved in what have come 

to a genuine local governance that serve the role of local development and 

overall development community. 

Key words : civil society, local governance. 

Résumé : 

 Il considère que les institutions de la sociètè civile, est un acteur 

principale dans l él aboration et la mise œuvre des décisions, parce que la 

sociètè civile a des fonctions multiples, social, économique et politique, pour 

leur éfficacité, et créer une dynamique dans le domaine politique ; qui ouvre la 

participation et la circulation de l information et la création de la compétence 

et de efficacité si ces principes sont réaliser elles donne une véritable 

gouvernance locale, qui à son tour servir le devloppement local et de la 

communauté de dévloppement global. 

Mots-clés : la société civile, la gouvernance locale. 


